



DOKUMEN MEJA

PENTING : DOKUMEN MEJA INI HANYA UNTUK RUJUKAN DAN TIDAK DI ANGGAP SEBAGAI DOKUMEN SEBUTHARGA.

**JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN
DAERAH SABAK BERNAM**



No. Sebutharga : JPS/N/SB/B(28)/04/2015(SH)

**KERJA-KERJA PEMBERSIHKAN PARIT UTAMA JALAN PERSEKUTUAN (KANAN) SECARA BERKALA
DARI TALIAIR 9 PASIR PANJANG KE LAMPU ISYARAT SG. BESAR, DAERAH SABAK BERNAM.**

Bil	Perkara	Unit	Kuantiti	Kadar (RM)	Amaun (RM)
	Menyediakan segala peralatan, tenaga pekerja serta peralatan dan jentera yang bersesuaian mengikut sebagaimana Spesifikasi Kerja, Pelan serta Arahan Pegawai Penguasa untuk kerja-kerja seperti berikut :				
1	Menyediakan Insuran termasuk 'Public Liability' dan 'Workmens Compensation'.	L.Sum	-	-
2	Kerja-kerja membekal dan menyediakan papantanda keselamatan beserta pengawal jalan mengikut " Standard Temporary Signs " semasa kerja pembersihan dijalankan serta menyediakan pelapik bagi kerja – kerja pembersihan menggunakan jentera.	L.Sum	-	-
3	Kerja – kerja membuang sisa korekan sediada(dibahu jalan) sehingga ke aras yang bersesuaian, ketempat pelupusan seperti yang dibenarkan oleh Pegawai Penguasa (kerja-kerja perlu dilaksanakan sebelum kerja pusingan 1 dimulakan)	m	16,000
4	PUSINGAN 1 (mac-april) Kerja – kerja menebas dan membersihkan parit merangkumi parit, cerun parit serta bahu parit selebar 1.5m dikedua – dua belah tebing dan tebas hingga keparas tanah.	m	16,000
5	PUSINGAN 2 (mei-jun) Kerja – kerja menebas dan membersihkan parit merangkumi parit, cerun parit serta bahu parit selebar 1.5m dikedua – dua belah tebing dan tebas hingga keparas tanah.	m	16,000
6	PUSINGAN 3 (julai-ogos) Kerja – kerja menebas dan membersihkan parit merangkumi parit, cerun parit serta bahu parit selebar 1.5m dikedua – dua belah tebing dan tebas hingga keparas tanah.	m	16,000
J U M L A H DIBAWA KE M/S 2 :-				RM

Bil	Perkara	Unit	Kuantiti	Kadar (RM)	Amaun (RM)
	JUMLAH DIBAWA DARI M/S 1			
7	PUSINGAN 4 (sept-okt) Kerja – kerja mengorek serta membersihkan parit menggunakan jentera serta membuang sisa korekan ketempat pelupusan seperti yang dibenarkan oleh Pegawai Penguasa.	m	16,000
8	Kerja – kerja membuang sisa korekan sehingga ke aras yang bersesuaian, ketempat pelupusan seperti yang dibenarkan oleh Pegawai Penguasa (sisa dari kerja korekan pusingan ke 4)	m	16,000
9	Kos pengangkutan membawa jentera pergi dan balik	L.Sum	-	-
10	Mengambil dan memproses gambar sebelum, semasa dan selepas kerja-kerja dilaksanakan, dihantar 2 salinan dalam bentuk <i>softcopy(pendrive)</i> dan <i>hardcopy</i> . * Pembayaran akan dibuat setelah siap kerja mengikut setiap pusingan.	Pusingan	4
	J U M L A H :-			RM